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• A VONATOK Á L L N A K , A BUSZOK J Á R N A K . A SZEGEDI MARS TÉRI BUSZPÁLYAUDVARON EGÉSZ NAP T Ö M E G VOLT Fotó: Segesvári Csaba 

Kiskundorozsmáról is 
ritkábban jártak az IC-k 

B A „ s z t r á j k r e n d " v o l t é r v é n y b e n a t e g n a p i v o n a t k ö z l e k e d é s b e n S z e g e d e n : 
a n a g y á l l o m á s n e m i n d í t o t t és n e m f o g a d o t t s z e r e l v é n y e k e t , a v o n a t o k D o 
r o z s m á r ó l f u t o t t a k k i . E l ő b b ó r á n k é n t , késó'bb csak m á s f é l - k é t ó r á n k é n t . 

M U N K A T Á R S U N K T Ó L 
Tegnap Szeged Nagyállomás nem foga-
dott és nem indított vonatokat. A Buda-
pestre tartó és onnan érkező szerelvé-
nyek Kiskundorozsmáról futottak ki, és 
oda érkeztek,-Dorozsma és a;xnagyállo-
más között pótlóbuszok szállították az 
utasokat. Veréb Olga, a VDSZSZ szege-
di területi vezetője azt mondta, a dolgo-
zók kitartanak a sztrájk mellett. 

Szegeden az éjszakai pályavasúti 
dolgozók közül 20-22, a nappalosok 
közül 35 fő nem vette fel a munkát. 
A tegnap reggel Szentesről Szegedre 
irányított 5 jegyvizsgáló közül Szege-
den döntöttek úgy 4-en, hogy mégis 
sztrájkolnak. Dorozsmán éjszaka egy 
fő nem vette fel a munkát, őt leváltot-
ta az állomásfőnök-helyettes. A nap-
palosok itt nem sztrájkoltak. 

A Szeged-Rókus és Békéscsaba közötti 
járatok késésekkel, de elindultak és 

megérkeztek - tudtuk meg Szentes-Bíró 
Ferenctől, a MÁV területi kommunikáci-
ós vezetőjétől. A Szeged-Kiskundorozs-
ma és Budapest-Nyugati pályaudvar kö-
zötti járatok közül reggel a 7.44-es és a 
8.44-es kimaradt: az egyikhez szerel-
vény, a másikhoz jegyvizsgáló nem volt. 
9.44 után azonban helyreállt a „sztrájk-
rend": Dorozsmáról késéssel, de órán-
ként kifutottak a vonatok. A Nyugati pá-
lyaudvar fogadott és indított járatokat. 

Kora délután változott a helyzet: a 
dolgozó jegyvizsgálók munkaidejének 
hatékonyabb kihasználása miatt Do-
rozsmáról nem óránként, hanem más-
fél-két óránként indultak az intercityk 
Pestre, mert a Szeged-Kiskunfélegyháza 
és Kiskunfélegyháza-Cegléd között járó 
személyvonatokat ritkították, helyettük 
az IC-k álltak meg több helyen. A szerel-
vények ekkor már csak Kőbánya-Kis-
pestig közlekedtek, mert egy dolgozó 

MINDEN FOLYIK. A tegnap esti m ű -
szakváltás után a helyzet nem válto-
zott, a szegedi nagyállomás tovább-
ra sem indított és nem fogadott v o -
natokat, Dorozsmán kellett fölszállni 
a Pestre utazóknak. Semmiben sem 
egyezett meg tegnap a szakszervezet 
és a MÁV, ma folytatják a tárgyaláso-
kat. Mégis lapzártakor az is lehetsé-
gesnek tűnt, hogy az éjszaka folya-
mán fölfüggeszti a VDSZSZ a sztrájkot 
- a szakszervezetiek este üléseztek. 

ott is elkezdett sztrájkolni, s nem me-
hettek tovább a vonatok. 

Továbbra is a Tisza Volántól igényelt 
két busz vitte az utasokat a nagyállo-
mástól Dorozsmára. Mező István, a Ti-
sza Volán közlekedés-közszolgáltató 
divízióigazgatója azt mondta, a Sze-
ged-Budapest vonalon legalább a 
duplájára nőtt az utasforgalom. Teg-
nap reggel a 6.30-as járathoz két ráse-
gítő buszt kellett indítani. 

MAGYAR ANNA MAR TEGNAP SZERETTE VOLNA ELKÜLDENI HORVÁTH GÁBORT 

Menesztenék az ONTE igazgatóját 
Le a k a r t a v á l t a n i t e g n a p a z Ó p u s z t a -
szeri N e m z e t i T ö r t é n e t i E m l é k p a r k 
K h t . i g a z g a t ó j á t M a g y a r A n n a , a m e -
gyei k ö z g y ű l é s e l n ö k e . M i v e l a k h t . 
t u l a j d o n o s a i k ö z ü l n e m v o l t j e l e n 
m i n d e n k i , m o s t n e m t á r g y a l h a t t a k 
erró'l a z ü g y r ő l . H o r v á t h G á b o r t 2007 
f e b r u á r j á b a n v á l a s z t o t t á k i g a z g a t ó -
v á , p á l y á z a t n é l k ü l . 

BAKOS A N D R Á S 
Már nem élvezi a megyei közgyűlés el-
nökének bizalmát az Öpusztaszeri 
Nemzeti Történeti Emlékpark Kht. ügy-
vezető igazgatója. Erre lehet következ-
tetni abból, ami a közhasznú társaság 
tegnapi taggyűlésén történt. A tulajdo-
nosoknak eredetileg Horváth Gábor 
ügyvezető igazgató küldött meghívót 
kedd délelőtt tízre, elsősorban azért, 
hogy döntsenek a kht.-nak nyújtandó 
tagi kölcsön ügyében. Megírtuk: a park 
nehéz helyzetbe került, ezért a többsé-
gi tulajdonos megyei önkormányzat 
közgyűlése 30 milliós tagi kölcsönt sza-
vazott meg számára, ezt azonban a kht. 
taggyűlésének is jóvá kell hagynia. 

Pénteken azonban a tulajdonosok 
kaptak egy másik meghívót is: ebben 
Magyar Anna, a megyei közgyűlés el-
nöke arról informálta őket, hogy napi-

rendre vetet egy másik témát is, ez pe-
dig az igazgató felmentése és a posztra 
kiírandó pályázat. A szabályok szerint 
sürgősséggel csak úgy lehet dönteni 
egy ilyen előterjesztés ügyében, ha 
minden tulajdonos megszavazza. A 
tegnapi taggyűlésen azonban Magyar 
Anna mellett csak Ópusztaszer pol-
gármestere, Makra József és Solymos 
László szegedi alpolgármester képvi-
selte a tulajdonosokat: nem jött el az 
állam megbízottja, sem a Feszty Kör-
kép Alapítvány, az Inter-Európa Bank 
és a Magyarok Világszövetsége képvi-
selője. Az igazgató fölmentéséről így 
nem lehetett most dönteni. 

- Az ÖNTE Kht. rossz gazdálkodásá-
nak okairól már az előző közgyűlési 
ülésen is szó volt, mint ahogyan a tu-
lajdonosi testület mai ülésén is - erősí-
tette meg információinkat Magyar An-
na. - Mivel számunkra nagyon fontos a 

történeti emlékpark, arról döntöttünk, 
hogy 30 milliós tagi kölcsönnel segí-
tünk a likviditási problémákon. 
Amennyiben a rossz gazdálkodásnak 
személyi okai is vannak, le kell von-
nunk a konzekvenciákat, és ha kell, a 
tulajdonosnak meg kell hozni a szüksé-
ges személyi döntést is. A mai taggyű-
lésen is ezt az álláspontot képviseltem. 

Horváth Gábor a történtekről csupán 
annyit mondott lapunknak: az elnök 
asszony a 2007-es év veszteségét kifo-
gásolta, de sajnos nem hajlandó tudo-
mást venni az idei év eredményeiről. 
Solymos László szegedi alpolgármester 
- aki Szegedet képviseli a taggyűlése-
ken - tegnap azt mondta, most bebizo-
nyosodott, hogy politikai döntéssel 
nem lehet egy ilyen intézmény élére 
vezetőt választani. - A parkot tönkre-
tették, ennek pedig most anyagi követ-
kezményei vannak - véli Solymos. 

Pályázat nélkül 
Horváth Gábort pályázat nélkül, 2007. február 2-án választották igazgatóvá azon 
a taggyűlésen, amelyen Nagy Lászlót - aki a parkot a kezdetektől, veszteség 
nélkül vezette - leváltották. Akkor ezzel a napirendi ponttal időben ment el 
a meghívó, így a többségi tulajdonos megyét képviselő Magyar Annának még egy 
szavazatot kellett megnyernie, hogy szándékát keresztülvigye. Végül Ópusztaszer 
polgármestere állt a megye mellé - a többiek nem támogatták a vezetőcserét. 

SÜLI R Ó B E R T 

Álmok 

Ugráltam 
a meccseken, 

a f u t a m o k között , 
ráztam az öklöm, vertem 
mérgemben a padlót, de 
boldog voltam. 

Már kisgyerekként a sport rabjává váltam. Anyukám és apukám hatá-
sára. Mindketten atléták voltak, így nem volt kérdéses, hogy a Szeol-
pálya salakján nőjek fel. Ott, abban a nyüzsgő sportéletben. Néhány 
méterről láthattam Gujdár Sándort védeni, Szopori Erikát 400 gátat 
futni. Már hatévesen olyan akartam lenni, mint ők. 

Amikor felavatták az újszegedi sportcsarnokot, kézilabdázni 
szerettem volna. Akkora dugókat lőni, mint azt Lele Ambrus tette, 
vagy olyan rafinált szélső gólokat szerezni, mint amire csak Tenke 

Endre volt képes. Nőttem, már is-
kolás voltam, és még mindig sze-

• • Ugraltam rettem volna nagy sportoló lenni. 
M M a meccseken, Olyan hatalmas gólt szerezni, mint 

Orosházi László tette a Fradi ellen, 
vagy olyan elegánsan szerelni, 
mint ahogyan Kutasi László csinál-
ta. Még nagyobb lettem, ekkor már 
a kajakos Petrovics Kálmánt iri-
gyeltem, büszke voltam a szentesi 
pólós Sprock Tibire. Szerettem 

őket, mert boldog voltam, hogy ők a mi sportolóink, és micsoda 
klasszisok. Majd jött Czene Attila, Molnár Tamás, Fodor Rajmund. 
Irigyeltem őket, hogy micsoda sportolók. 

Már ekkor látszott, hogy az álom marad, hogy híres, neves 
sportoló váljon belőlem. Mégis úgy éltem meg a tévé előtt vagy ép-
pen a helyszínen a győzelmeinket, mintha én hajtottam volna vég-
re. Ugráltam a meccseken, a futamok között, ráztam az öklöm, ver-
tem mérgemben a padlót, de boldog voltam. Mintha én csináltam 
volna. 

Tegnap ünnepeltünk, a legjobbakat jutalmaztuk lapunk díjáta-
dó ünnepségén. Közel vagyok már a negyvenhez, de még mindig 
szeretnék nagy sportoló lenni, még ennyi idősen is beleélem ma-
gam a meccsekbe, versenyekbe. Vajda Attila és Janics Natasa olim-
piai győzelménél én is lapátoltam, vettem a levegőt velük, emeltem 
magasra a kezem, csókolgattam örömömben a kedvesem. Varga Ta-
más meccsein lóbáltam a labdát, lenyomtam a víz alá a bekket, 
a szegedi és vásárhelyi teniszezők sikereinél csúsztam velük együtt 
a salakon, ütöttem egy hihetetlen fonákot, míg a Pick meccsein 
Vadkertivel együtt repültem a levegőben egy kínai végén, majd 
a makói futballcsapat győzelmeinél büszkén vallottam, hogy Ma-
kón születtem. 

Vannak álmaink, amelyek nem mindig valósulnak meg. De ezek 
az álmok valóssággá válhatnak, mert akiket szeretünk és kedvelünk, 
azok helyettünk is a csúcsra érnek. Velük együtt örülünk a sikereknek. 
Csongrád megye sportja pedig ebben az élen jár. Álomsportolóink van-
nak. Legyünk büszkék rájuk! 

900 milliós pluszpenz 
M U N K A T Á R S U N K T Ó L 
összesen 892,8 millió forintot kapnak 
a Csongrád megyei egészségügyi in-
tézmények az Egészségbiztosítási 
Alap idei, 18 milliárdos megtakarítá-
sából. 

A legtöbb a betegellátás csúcsán 
álló egyetemi klinikáknak és súly-
ponti kórházaknak jár. A szegedi kli-
nikai központ 700,7 milliós pluszfi-
nanszírozást kap, a szentesi súly-
ponti kórház pedig 107,1 millió fo-
rintra számíthat. Pál Attila, a klini-
kai központ elnöke azt mondta, 
a pluszpénz éppen arra elég, hogy 
nullszaldóssá váljon a klinikai köz-

pont idei gazdálkodása, miközben 
az integrációval járó átalakításokra, 
felújításokra, eszközpótlásra és 
az új arc- és állcsontsebészeti klini-
ka elindítására is jelentős összege-
ket fordítottak. 

A vásárhelyi kórház 39,1, a makói 
26,3, a deszki pedig 20,2 millió fo-
rintot kap az E-Alap megtakarításai-
ból. Emellett országosan 600 millió 
forint pluszpénz jut a fogászati ellá-
tásnak, 250 millió a mentőszolgálat-
nak és 268 millió a betegszállítás-
nak. A pénzt még decemberben 
m e g k a p j á k a z i n t é z m é n y e k , i l l e t v e 
a szolgáltatók. 

T h i n k . F e e l . D r i v e . 
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